
De kapper nam ons mee naar een aparte kamer om ons te oriënteren op de mogelijkheden 
van haarwerken en mutsjes. En wat een tijd, ruimte, aandacht en liefde voor het vak is er 
besteed aan het uitzoeken van een mooie haaroplossing zonder enige druk of verplichting. 
 
Voor het kiezen van het haarwerk, heb ik de kapper gevraagd of het goed was als ik met 
meerdere mensen naar de kapsalon zou komen. Ik weet van mezelf dat ik nogal kan 
twijfelen over of ik wel de juiste keuze maak.  
 
Uiteindelijk zijn we met z'n vijven naar de kapsalon gekomen en ook dat was geen probleem. 
De keuze was unaniem en het resultaat is een prachtig nieuw haarwerk kapsel, waar ik echt 
dol gelukkig mee ben.  
 
Het zit heerlijk, ik voel me er heel zeker mee en grappig genoeg ook helemaal mezelf. 
 
Dank jullie wel voor alles! 
 
Met warme groet, 
Stephanie Beumer 

 


